
Godmorgon 
Ragunda kommun har genom åren och årligen, fakturerat föreningar som har gemensam  
vattenanläggning. De har gjort utifrån att kommunen skulle ha utfört kontroll på vattnets kvalite ( 
förmodar jag) Föreningarna har aldrig sett att någon kontroll gjorts el att en återkoppling skett.  
Vem- vilka har ansvaret och på vems uppdrag har det gjorts! 
Pengar som föreningar har betalat, kommer dessa att återbetalas?
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